
INTERPELLATION

Interpellation gällande utförsäljning av Ekerö bostäder

För mindre en fem år sedan gjordes ett närmast kuppartat försök till utförsäljning 

av Ekerö bostäder. Socialdemokraterna tillsammans med flera andra lokala 

partier och medborgare lyckades med mycket kort varsel få till stånd en 

folkomröstning i frågan. Medborgarna gav ett tydligt svar, Ekerö bostäder skulle 

behållas i kommunal ägo. 

När Moderaterna nu återkommer med ett förslag om att sälja en del av bolaget till 

Heimstaden blev vi minst sagt förvånade. Det visar på en oväntat stor brist på 

respekt för kommunens medborgare. Dessutom är det med stor säkerhet en 

mycket dålig affär för Ekeröborna då bolaget bara på dessa fem år ser ut att ha 

ökat åtminstone med 50% i värde. Det är således ett mycket lönsamt 

fastighetsinnehav för kommunen. 

I förslaget till beslut som presenterades på KS den 29 november finns ett förslag 

till att utreda om kommunen ska sälja ut en andel av Ekerö bostäder till just 

Heimstaden. 

Med anledning av ovanstående undrar vi

 Eftersom utredningen enbart avser se över Heimstadens bud, hur kommer 

ni säkerställa att detta är den bästa överenskommelse ni kan få till stånd?

 Har detta beslut föregåtts av en utredning kring om det är lämpligt att sälja 

ut en del av Ekerö bostäder? Om så inte är fallet vore inte det rimligt att 

börja med?

 Är det viktigare att sälja en del av bolaget och få till en snabb affär än att 

säkerställa att det är bästa möjliga affär för Ekerös skattebetalare?



 Anser ni att detta beslut går i linje med den folkomröstning som 

genomfördes 2012?
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